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Podgorica, 28. decembar 2012. godine

SKUPTINI CRNE GORE

Na osnovu elana 149 sta y 2 Poslovnika Skup§tine Crne Gore, Zakonodavni
odbor, sa sjednice odr2ane 28. decembar 2012. godine, podnosi

IZVJETAJ

0 RAZMATRANJU AMANDMANA NA PREDLOG ZAKONA 0 BUD2ETU CRNE
GORE ZA 2013. GOD1NU, koje su podnijeli poslanici/ce:

- 1 amandman koji su podnijeli poslanici mr Damir 8ehovia, di Draginja
Vuksanovie, Rifat Rastoder i di lzet Braila;
1 amandman koji su podnijeli poslanici dr Izet Bralia i mr Damir
Sehovia;

- 1 amandman koji su podnijeli poslanici mr Damir 8ehovia, Borislav
Banovia, Rifat Rastoder, dr Draginja Vuksanovia, di Izet Bralia;

- 1 amandman koji je podnijela poslanica Ljerka Dragioevia;
- 1 amandman koji je podnijela poslanica Ana Pono§;
- 1 amandman koji su podnijele poslanice prof.dr Jelisava Kalezio i

doc.dr Branka Bo§njak;
- 1 amandman koji je podnijela poslanica Nada Drobnjak;
- 1 amandman koji su podnijeli poslanici Vladislav Bojovio i Novica

Stanio;
- 1 amandman koji je podnio poslanik Andrija Popovie;
- 1 amandman koji su podnijeli poslanici Ljiljana Dura§kovio i Milan

Kne2evia,
2 amandmana koje je podnio poslanik Srdan Peria;

- 3 amandmana koje su podnijeli poslanici Ranko Krivokapie,
predsjednik Skup§tine Crne Gore, Suljo Mustafia i Branko Radulovie,
potpredsjednici Skup§tine Crne Gore;

- 3 amandmana koje je podnijela poslanica Azra Jasavia;
- 3 amandmana koje je podnio poslanik Dritan Abazovio;
- 4 amandmana koje je podnio poslanik mr Damir Sehovie.



Odbor je razmotrio amandman poslanika/ce nnr Damira ehoviea, dr Draginje
Vuksanovie, Rifata Rastodera i dr lzeta Braliea I, sa stanovi .Sta svoje nadle2nosti,
ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv.

Odbor je razmotrio amandman poslanika mr Damira Sehovioa i dr Izeta Bralioa
sa stanoviMa svoje nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv, s
tim da treba izvriti pravno-tehnioku korekciju na naoin da rijeoi „elanu 15„
treba zamijeniti rijeaima: „elanu 17,,. Podnosilac amandmana, poslanik Damir
Sehovie saglasio se sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je razmotrio amandman poslanika/ce mr Damira 8ehoviea, Borislava
Banoviea, Rifata Rastodera, dr Draginje Vuksanovio i dr [zeta Bralioa i, sa
stanoviMa svoje nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv.

Odbor je razmotrio amandman poslanice Ljerke Dragieevie i, sa stanovtta svoje
nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv.

Odbor je razmotrio amandnnan poslanice Ane Pono i, sa stanoviMa svoje
nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv, s tim da je potrebno u
uvodnom dijelu amandmana rijed: „U Predlogu,, zamijeniti rijedma: „U olanu 17
Predloga„. Poslanica Ana Pono§ se saglasila sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je razmotrio amandman poslanica prof.dr Jelisave Kalezie i doc.dr Branke
Bo§njak i, sa stanovi§ta svoje nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno
prihvatljiv, s tim da je potrebno u stavu 4 ovog amandmana rijed: „klasifikacija
4172„ zamijeniti rijeeima: „klasifikacija 4192„. Poslanica prof.dr Jelisava Kalezie
se saglasila sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je razmotrio amandman poslanice Nade Drobnjak 1, sa stanovi§ta svoje
nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatIjiv.

Odbor je razmotrio amandman poslanika Vladislava Bojoviea i Novice Stanie i, sa
stanovi§ta svoje nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno prihvatljiv, s tim
da je potrebno u stavu 1 ovog amandmana rijeei: „U funkcionalnoj„ zamijeniti
rijeoima. ,,U elanu 17 Predloga zakona a bud2etu Crne Gore za 2013. godinu, u
funkcionalnoj„ Poslanik Vladislav Bojovio se saglasio sa predlo2enom
izmjenom.

Odbor je razmotrio amandman poslanice Ljiljane Oura§kovie i poslanika Milana
Kne2eviea i, sa stanovi§ta svoje nadle2nosti, ocijenio da je, amandman pravno
prihvatljiv, stim da u stavu 3 ovog amandmana rijeei: „iznosom 1,400,000.00„
treba zamijeniti rijeeima: „iznosom 1.040.000,00„. Poslanica Ljiljana Dura§kovio
se saglasila sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je razmotrio amandmane poslanika Srclana Perida i, sa stanovi§ta svoje
nadle2nosti, ocijenio da su, amandmani pravno prihvatljivi. Odbor je konstatovao
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da i kod ovih amandmana nije naveden elan 17 na koji se amandmanski
interveni§e, kao i da u amandmanu 1 rijeoi: „za 2012.„ treba zamijeniti rijeoima
„za 2013.„.

Odbor je razmotrio amandmane poslanika Ranka Krivokapioa, predsjednika
Skup§tine Crne Gore, Sulja MustafiCa i Branka Radulovioa, potpredsjednika
Skup .Stine Crne Gore i, sa stanoviMa svoje nadle2nosti, ocijenio da su,
amandmani pravno prihvatIjiv.

Odbor je razmotrio amandmane poslanice Azre Jasavio i, sa stanovi§ta svoje
nadle2nosti, ocijenio da su, amandmani pravno prihvatljivi, s tim da se u
amandmanu 3 rijeCi: „iznosom 100.000,00„ zamijene rijeCima: „iznosom
98.000,00„. Poslanica Azra Jasavie se saglasila sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je razmotrio amandmane poslanika mr Damira ehoviaa i, sa stanoviSta
svoje nadle2nosti, ocijenio da su, amandmani pravno prihvatIjiv, S tim da u
amandmanima 1, 2 i 3 rijeCi: „Clanu 4„ treba da se zamijene rijeCima: „Clanu
17„. Poslanik mr Damir Sehovio se saglasio sa predlo2enom izmjenom.

Odbor je u dnevni red ove sjednice uvrstio i amandman poslanika Andrije
PopoviCa i amandmane (3) poslanika Dritana Abazoviaa, all je, saglasno Clanu
67 stay 1 Poslovnika Skup§tine Crne Gore, kojim je propisano da se predlozi
akata i podnijeti amandmani ne razmatraju, ukoliko u radu Odbora ne ueestvuju
podnosioci, odlo2io njihovo razmatranje.

Odbor je konstatovao, da se i o amandmanu na Predlog ovog zakona odlueuje u
skladu sa Clanom 91 stay 2 Ustava Crne Gore.

Za izvjestioca Odbora odreden je poslanik Luid Ljubo krelja, Clan Odbora.
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